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ZAPYTANIE 

 

w sprawie ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Złotowskiej 

 

 

Mieszkańcy w ostatnich dniach dopytują się o realizację inwestycji i poprawki Radnych 

dotyczącej wykonania  ścieżki  rowerowej wzdłuż  ulicy  Złotowskiej.  Ktoś  roznosi  plotkę,  że 

inwestycja  została wycofana  i mieszkańcy  proszą  o  potwierdzenie  realizacji  tej  poprawki. 

Dlatego też bardzo proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Na  jakie  lata  i w  jakich  kwotch  zapisane  są wydatki  a  budżecie  oraz w WPFie 

dotyczące tej inwestycji? 

2. Proszę o podanie harmonogramu prac 

3. Proszę o wskazanie jakie już działania zostały wykonane 

4. Proszę o podanie jakie jeszcze działania są do realizacji oraz czy są jakieś przeszkody   

 

 

Z poważaniem,  

Małgorzata Dudzic‐Biskupska 

 

 


